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Abstract (en)
[origin: WO2023242740A1] A coupling part (3) for connecting a base (2) of a dental implant (1) to an abutment (4) of the dental implant (1) has a
main body (30), an elongated hole (31) along a longitudinal axis (10) of the main body (30), at least one snap-in element (38, 38', 38'', 38''') which
is suitable for engaging in a snap-in operational connection with a counter-snap-in element (56) of a connection part (5) that can be arranged in the
elongated hole (31), and a contact portion (34) for sealingly contacting the coupling part (3) with the surface of the main base (2).

Abstract (de)
Ein Kopplungsteil (3) zum Verbinden eines Basiskörpers (2) eines Dentalimplantats (1) mit einem Aufbauteil (4) des Dentalimplantats (1) umfasst
einen Grundkörper (30), ein Längsloch (31) entlang einer Längsachse (10) des Grundkörpers (30), mindestens ein Rastelement (38, 38', 38", 38‴),
welches dazu geeignet ist, mit mindestens einem Gegenrastelement (56) eines in dem Längsloch (31) anordenbaren Verbindungsteils (5) eine
rastende Wirkverbindung einzugehen, und einen Auflage-Abschnitt (34) zur dichtenden Auflage des Kopplungsteils (3) auf dem Basiskörper (2).
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